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Referat 
Bestyrelsesmøde den 8.11.2017 kl. 18.00 

1. Beboersager 

2. Arbejdsopgaver i bestyrelsen 

3. Gårdlauget 

4. Evt. 

Til stede: Josefine M. Christensen, Marianne Jensen, Lise Jørgensen, Sisse Lang og Caroline M. 
Christensen 

Indledningsvis blev der budt velkommen til suppleant Josefine M. Christensen, som træder ind i 
bestyrelsen, da bestyrelsesmedlem Gert Hawkesworth desværre pludselig er død. 

1. Beboersager 

2. Arbejdsopgaver i bestyrelsen 

Projekt maling af vinduer/Projekt stigstrenge 
Der indhentes tilbud på projekterne. 

Mos på taget 
Der er konstateret mos på taget, hvorfor der vil blive indhentet tilbud på fjernelse af mosset. 

Fibernet 
Det har vist sig, at da vi fik indlagt fibernet, koblede Fiberby strømmen til router mm. til vaskeriets el. 
Det er nu på Fiberbys regning blevet delt, så forbruget ikke længere indgår i vaskeriets el-aflæsning. 

Dørtelefonen hos beboer i opgang 10 blev repareret 9.10.2017. Er fejlmeldt igen den 6.11.2017.  

Utæt vindue i loftrum i opgang 21 udskiftet blev 24.10.2017. 

Status altanprojekt 
Deas er ikke indstillet på at imødekomme de krav omkring indgåelse af den byggetekniske 
rådgivningsaftale (omtalt i forrige referat), som foreningens advokat Anders Lindqvist har fremsendt til 
Deas på vegne af bestyrelsen. 
Der er enighed i bestyrelsen om at kontakte Anders Lindqvist med henblik på et møde, så vi kan finde 
ud af, hvordan vi kommer videre med projektet. 
 
3. Gårdlauget 
Lysene i juletræerne tændes 30.11.2017. Der hænges opslag op. 

4. Evt. 
Der var ingen bemærkninger til dette punkt. 


